



## Referat - bestyrelsesmøde i HMS

|                           |  |
|---------------------------|--|
| Mødedeltagere             | Torben Nielsen (TN)<br>Mogens Høj (MH)<br>Søren Duun (SD)<br>Kia Witthøfft (KW)<br>Thomas Bakke Jacobsen (TBJ)<br>Uffe Madsen (UM)   |
| Fraværende                | Ingen  |
| Sted                      | Fangel Kro, Fangelvej 55, 5260 Odense  |
| Tidspunkt                 | Tirsdag den 18. april 2023 kl. 17.30 - 21.00   |
| 1. Godkendelse af referat | Referat fra bestyrelsesmødet den 23. januar 2023 blev godkendt uden bemærkninger.  |
| 2. Klubforhold            | <p>Generalforsamlingen lørdag den 25. februar 2023 på Sommers Bilmuseum i Nærum forløb tilfredsstillende med omkring 25 deltagere.</p> <p>UM fremlagde oplysning om klubbens medlemsantal og udstedte licenser.<br/>På nuværende tidspunkt er vi bagud med ca. 20 aktive medlemmer i forhold til samme tidspunkt sidste år. Andre medlemstyper er uændret.<br/>Mht. udstedte licenser er vi bagud med 70 licenser i forhold til 2022, men der er stadig en måneds tid til de første løb.<br/>Bestyrelsen følger udviklingen.</p> <p>Køb af pokaler til den kommende sæson blev drøftet, og det blev besluttet, at UM tager kontakt til leverandør for forhandling af pris.</p> <p>Modtagere af klubbens pokaler for 2023 blev drøftet. Der var enighed om at forslag til kandidater skal fremskaffes i løbet af sæsonen. TN kontakter klasserepræsentanter og opfordrer dem om at komme med forslag.</p> |
| 3. Banesportsgruppen      | <p>TBJ orienterede fra Baneløbsgruppen.</p> <p>Til træningsdagen på FDM Sjællandsringen lørdag den 13. maj 2023 er der tilmeldt 45 deltagere.</p> <p>HMS leverer teknisk kontrol til Danish Masters på Jyllandsringen den 3-4. juni 2023.</p> <p>Gruppens fokus er primært på afslutningsløbet på Ring Knutstorp, men næste års sæson har også været drøftet – herunder muligheden for 2 løb i Sverige.</p>  |

## Referat - bestyrelsesmøde i HMS

|                        |   |
|------------------------|---|
|                        | <p>Emilie Holmgaard stopper som koordinator for baneløbsofficials, og der søges efter en afløser for hende.</p>   |
| 4. Hill Climb Gruppen  | <p>UM orienterede fra Hill Climb gruppen.</p> <p>Der har den 11. marts 2023 været afholdt et kørermøde for Hill Climb deltagere for at tale om nye reglementer og den kommende sæson. Det var et velbesøgt og godt møde.</p> <p>Forårets kursus for nye kørere bliver afholdt i Kolding den 22. april 2023, og der er 14 deltagere tilmeldt.</p> <p>Lindum Skov Hill Climb er årets første mesterskabsløb, og det er lagt ud på hjemmesiden med tilmelding. Løbet afvikles i samarbejde med Motorsport Nordjylland.</p> <p>Planlægningen af Munkebjerg Sprint og Hill Climb er påbegyndt, og de første aftaler er på plads.<br/>Mulighed for forøget PR og markedsføring drøftes i gruppen.</p> |
| 5. Info til medlemmer  | <p>Den nye hjemmeside <a href="http://www.hms.dk">www.hms.dk</a> mangler opdatering af banerekorder og medlemmernes biler, hvilket der arbejdes på. Derudover mangler interaktion med Facebook, hvilket ikke er muligt, så længe det er en lukket Facebook-gruppe. Det blev besluttet at ændre gruppens status til åben, så opslag også kan vises på hjemmesiden.</p> <p>Der udsendes nyhedsbrev sidst i maj måned 2023.</p>  |
| 6. Økonomi             | <p>UM oplyste, at økonomien følger budgettet.</p>   |
| 7. DASU / HU / BU / RU | <p>HU har afholdt dialogmøde med deltagere i banesport og rally / Hill Climb på Fangel Kro den 2. februar 2023. Det var et møde med god tilslutning, hvor regler og bestemmelser for historisk motorsport blev drøftet.</p> <p>SD orienterede om, at der arbejdes på at sammensætte et hold af tekniske kontrollanter, som skal uddannes med speciel indsigt i de historiske biler.</p> <p>MH oplyste, at DASU's bestyrelse afholder et dialogmøde med klubberne den 2. maj (Vest) og 9. maj (Øst).</p> <p>På vegne af BU-Asfalt oplyste UM, at der er afholdt møde med dommere, løbsledere og teknisk delegerede vedr. den nye struktur og løb i den kommende sæson.</p>                       |
| 8. Arrangementer       | <p>Der arbejdes på afholdelse af arrangement for officials hos Haaning Collection i Bagsværd, hvilket blev godkendt af bestyrelsen.</p>   |

## Referat - bestyrelsesmøde i HMS

|                |   |
|----------------|---|
|                | Der blev udtrykt ønske om, at arrangementet er åbent for alle officials i HMS.<br>Dato for arrangementet er endnu ikke fastsat. |
| 9. Eventuelt   | Der var ingen drøftelser under dette punkt.   |
| 10. Næste møde | Næste møde er planlagt til tirsdag den 13. juni 2023.   |

For referater

Uffe Madsen